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Eugen Teodorovici: Cazierul fiscal, pe site-ul ANAF, pâna la finele anului, ca si

poprirea electronica

Ministrul demis al Finantelor Publice, Eugen Teodorovici, a declarat joi, la Oradea, ca pâna la finele anului

cazierul fiscal va fi pus pe site-ul ANAF si va functiona poprirea electronica si ca programul de

informatizare al acestei agentii este în grafic, pâna la termenul din 2020.

"Programul a început în 2014, daca nu ma însel. Pâna acum, în toata tara, toate sediile ANAF au schimbate partea

de computer. S-au facut achizitii de echipamente, iar pâna la finalul anului 2020, tot sistemul informatic pe ANAF

va fi finalizat, adica tot ce mai trebuie cumparat pe infrastructura, servere si restul, plus partea de aplicatii. Exact

cum s-a gândit în proiectul cu Banca Mondiala", a declarat, în conferinta de presa, Teodorovici.

Conectarea la sistemele informatice ale altor institutii - primarii, politie, CAS etc. - este cea mai simpla parte, a

sustinut el, dar va cadea în sarcina urmatorului ministru. "Când am cumparat echipamentele, am spus ca trebuie sa

permita rularea oricarei tehnologii, ca sa nu avem discutii", a precizat ministrul.

Potrivit acestuia, toate primariile din România - mai sunt vreo 1.000, din 3.200 - vor fi înscrise în sistemul

PatrimVen, pentru a beneficia de accesul la informatii despre cei care liciteaza, care depun oferte la primarii,

inclusiv cazier fiscal.

"Cazierul fiscal va fi pus pe site-ul ANAF pâna la final de an. E deja în lucru chestiunea asta. Cum e si poprirea

electronica. Ca sa nu mai fie blocajele pe conturile companiilor. Totul va fi postat pe site-ul ANAF pentru a nu mai

face nicio deplasare contribuabilul. Pentru ca nu e niciun secret. La poprire, aplicatia este deja facuta, poate sa

ruleze imediat. (...) Poprirea electronica se regaseste într-un pachet legislativ, în cele 12 acte normative depuse de

mine la Parlament. Pachetul a trecut de Senat si asteapta la Camera Deputatilor. La final de noiembrie, sigur, intra

în vigoare. Pentru ca la Camera au fost obtinute avize de la câteva comisii, urmeaza Comisia de buget-finante,

promulgarea va fi imediata", a spus Teodorovici.
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